
 

 

 

MEMORIE VAN ANTWOORD 

----------------------------------------------------------------------------------------- 

Memorie van Antwoord m.b.t. gestelde vóórvragen ex. artikel 10 van de 
“Verordening op de raadscommissies en beeldvormende-, informatieve- en 
opiniërende bijeenkomsten Beekdaelen 2023” van de raadsfractie Kollée/Rijkx  
ten aanzien van het agendapunt B1: Maatschappelijk hart Merkelbeek  ter 
behandeling in de raadscommissie Fysieke Leefomgeving  van 20 februari 
2025. 
 
Met dit voorstel wordt ook weer BMV DE Henkhof op de schop genomen. 
Knap 10 jaar geldeden is dat ook gebeurd. Destijds ook met een mooi onderbouwt 
voorstel en grootse plannen. 
 
Zoals verwoord in het raadsvoorstel:  
"Bij de renovatie van de BMV in 2015 was het doel om een centraal 
ontmoetingspunt te creëren voor alle sociaal-maatschappelijke functies, zoals 
sport, cultuur en buurtactiviteiten. In de praktijk bleek deze clustering niet tot 
stand te komen." 
 
Vraag 1: 
We zouden graag het raadsvoorstel en de plannen van destijds toegevoegd willen 
zien aan het dossier. 
 
Antwoord: 
De gevraagde raadsvoorstellen worden als bijlage toegevoegd aan de stukken. 
 
Vraag 2: 
Is er nog een financiële last/jaarlijkse afschrijving van het project van 2015, zo ja 
hoe groot en hoe lang nog? 
 
Antwoord: 
De gemeente Onderbanken heeft in de periode 2014-2016 geïnvesteerd in de 
renovatie van BMV De Henkhof en de opwaardering van de entree. De totale 
aanschafwaarde bedroeg € 3.210.150, terwijl de huidige boekwaarde € 1.501.150 
bedraagt. Er wordt uitgegaan van een restwaarde van € 331.254. De 
afschrijvingslasten worden over de resterende 40 jaar afgeschreven en gedekt 
door een aanwending van de bruteringsreserve. Dit sluit aan bij het 
ontwikkelperspectief waarin als uitgangspunt is opgenomen dat de nieuwbouw en 
de entree behouden blijven. 
  


